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Referat skolebestyrelsen 

 

Tirsdag d. 26/11- 2024 kl. 19.00 (formøde kl. 18) 

Afbud:  Janni, Ella, Mariann, Mette, Charly, Tanja  

Uden afbud:  

 

Til stede:  Dennis, Tine, Klaus, Jette, Katja, Odin, Jakob og Stine 

Referat:  Stine Gajda 

Punkter til eventuelt:   
  
 
Nyt fra elevrådet (5 min): 

Boden er startet. Vi undersøger om det betyder noget, det er tirsdag i stedet for 
fredagen. 
Der har været fælleselevrådsmøde. Der blev talt om, hvordan Guldborgsund bruger 
mio. kr. Nogle af de bedste bud var cykelstier, rengøring og toiletter. 

 
Sidste nyt (10 min): 

- Møde med præsterne 
Vi har haft et møde med præsterne, der kom gode forslag til yderligere samarbejde. 

- Skoleindskrivning 
Processen er i gang. Der meldes ud i løbet af december. 
 

- Pædagogstilling og SFO-lederstilling – 2 rep. skal findes 
Pædagogstilling - Samtaler d. 9.12. ca. 16-19. Bestyrelsen finder 2 deltagere. 
Processen med at udarbejde et stillingsopslag er i gang. Vi regner med at det bliver 
med besættelse pr. 1.3.25. 
Bestyrelsen finder også her et par repræsentanter. 

 
- Juletræsfest 

Juletræet er kommet op i dag, ved hjælp fra frivilligt personale og tidligere personale. 

Der skal være flere mønter til bestyrelsens bod 

- Teknik og miljø afd. 
Vi skal til at starte affaldssortering. Vi bestiller snarest skraldespande, der kan sættes i 
klasserne. 
Alt udendørs bliver restaffald. 

 
Udskiftning af administrative systemer. 
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De nye systemer starter 1.12. Vi håber på en fredelig start. 
Det er i elevsystemet muligt at sende SMS ved f.eks. ulovligt. 

 
 
Økonomi (5 min):  
   

Vedlagt - der tegner sig et billede af et rådighedsbeløb på ca. 1.000.000 kr. Pengene 

kan bruge på møbler. 

Der er fortsat et stort forbrug på vikarkontoen. Ledelsen er opmærksomme på 

forbruget på kontoen. 

Opfølgning på principper (15 min): 

- Princip for trivselsråd - oplæg eftersendes 
Udkastet vendes med personalet i forhold til, hvordan det vil virke.  

Princippet er godkendt 

- Princip fødselsdage – Udsat fra sidste møde 
Bestyrelsen har redigeret fødselsdagsprincippet – deres oplæg er håndterbart i 
hverdagen. Kort og præcist.  
 
Princippet er godkendt. 

 
- Indsatsområder kommende skoleår 

Skolens planlægning. 

Der lægges vægt på få lærer-princip, men også faglighed i det kommende års 

planlægning. 

Princippet er godkendt. 

Indsatsområderne tages op på næste møde – som eneste punkt. 

 
Antimobbestrategi (10 min): 

- Revurdering og justering af strategien 
Strategien tages på igen på næste møde – den skal gennemarbejdes så den nyeste 
forskning kommer med. JM kommer med et første udkast. – fremlægges ved mødet 
Der er ikke et formkrav til Antimobbestrategien, men sikkert behov for yderligere 
værktøjer, eksempelvis fra DCUM 

 
Første udkast præsenteret 

  
Værdier (20 min):  
                       Der er udarbejdet en opsamling af proces som vedlægges/eftersendes 
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                        Tidsplan skal drøftes – forslag om styrket proces i jan-marts 
                        Værdi og antimobbestrategi skal være parat til skoleåret 25-26 og  
                        til fremlæggelse ved forældremøder i efteråret, 
      
                        Ny version fra DCUM version 1 vedlægges. Der ønskes en drøftelse om vision og  
                        de enkelte punkter 
                         

Jakob og Klaus præsenterer deres arbejde med værdi-processen. I januar bliver 
arbejdet i bestyrelsen meget mere konkret. Et møde med 1-2 punkter- 
 
Planen vedlægges referatet 
 
Tanken er, at der ved bestyrelsen møde i marts ligger et første udkast. 

 
Skolefoto (15 min):  

Der er aftalt møde med JP foto d 26.11. – udsat til 3.12. 
 

Status på samarbejde med Sakskøbing skole (10 min) 
- Evaluering af fællesmøde  

 Vi glemte præsentationsrunden. 
 Der manglede lidt en indflyvning – hvad er ”fairstart” godt for? Hvordan bruger vi det 
i praksis? 
 Fællesmøderne har værdi, måske især for Ellekildeskolens bestyrelse, da vi afleverer 
elever til Sakskøbing. 
Møderne har været bedst, når der har været ”emner”, der skal diskuteres. 

 
Fremtidigt møde skal rammesættes og være mere konkret. 
 

E.v.t.:  
 
 

Personsager (uden elever): 
 
Datoer:  Onsdag 11. december 

 Torsdag 23. januar 
 Tirsdag 25. februar 
 Onsdag 26. marts 
 Mandag 7. april – med Sakskøbing på Sakskøbing 
 Tirsdag 13. maj 
 Torsdag 12. Juni 
 

Repræsentanter til klasserne (15 min) 
0. årgang: Klaus, Charly   1. årgang:  Tine    
2. årgang:  Mette, Charly   3. årgang:  Dennis    
4. årgang:  Katja    5. årgang: Tine    
6. årgang: Dennis    Basen: Katja    
UC:  Katja, Tanja    Elevrådet:  Stine 


